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SISÄILMATYÖRYHMÄN KOKOUS 30.8.2021 

Paikka: etäkokous 

Läsnä: Henkilöstöpäällikkö Nina Granqvist, Sisäisten palvelujen päällikkö Bengt Lindholm, tiedottaja Nina 

Näsänen, työsuojeluvaltuutetut Risto Ilvonen ja Kirsi Nylund, terveydenhoitajat Eeva-Liisa Kortelainen ja 

Silja Söderblom, terveysvalvonnan johtaja Katianna Kuula 

KÄSITELLYT ASIAT  

TUTKIMUSTEN ALAISET KOHTEET 

Kirjasto 

Ei uusia tietoja. 

Keksi 

Ei uusia tietoja. 

Hangö högstadium 

Ei uusia tietoja. 

KORJAUSSUUNNITTELUN ALAISET KOHTEET 

Kaupungintalo 

Suunnitelmia syksyn töitä varten on kuitenkin vielä päivitetty, lopullinen suunnitelma valmistunee syyskuun 

aikana. Syksyn aikana toteutettaviin töihin sisältyy lattiakanavien puhdistusta, leca-soran poistoa, 

ikkunatöitä sekä ilmastoinnin säätöjä.  

KORJAUSTÖIDEN ALAISET KOHTEET 

Paloasema 

Suunniteltuja töitä ei tehty, koska tarjouksia toteutuksesta ei saatu. Työt on sen vuoksi suunniteltava 

uudestaan.  

Urheilutalo 

Ei uusia tietoja 

Keskuskoulu -Centralskolan 

Eteläisen ja itäisen siiven ikkunat on vaihdettu asbestisaneerauksin. Vaiheen 2 näytteenotto on toteutettu, 

vaiheen 3 näytteenotto toteutetaan tammikuusta 2022 alkaen. Todettiin, että sisäilmatyöryhmän tietojen 

mukaan oireilu tiloissa on verrattain vähäistä.   

Haagapuiston koulu 

Työt toteutettu suunnitellusti.  

Terveyskeskus 

Itäsiiven työt ovat kustannuslaskennassa, jonka jälkeen siirrytään korjaussuunnitteluun.  

Hangonkylän koulu/esikoulu 

Vaiheen 2 tutkimukset on toteutettu ja raportoitu. Tämän lisäksi tehty näytteenottoa. Lattia- ja 

ulkoseinätyöt toteutettu suunnitelmien mukaisesti. Ikkunat on tiivistetty. Seurantanäytteitä voidaan ottaa 

n. vuoden kuluttua.  
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JÄLKISEURANNASSA OLEVAT KOHTEET 

Astrea 

Kosteusseurantojen raportti tullee lähiaikoina.  

Halmstadintalo 

Ei uusia tietoja 

Virastotalo 

Ei uusia tietoja 

MUUT ASIAT 

Kesäkuumien aikana ei tullut ilmoituksia liian lämpimistä sisätiloista. Muutenkaan sisäilmaepäily-ilmoituksia 

ei ole tullut sitten edellisen kokouksen.  

Jatketaan sisäilman parantamiseen tarkoitettujen ratkaisujen käyttötarpeisiin ja käyttötapoihin 

tutustumista. Eri ratkaisujen käytöstä päätetään tarvittaessa kohdekohtaisen harkinnan, 

tarkoituksenmukaisuuden ja kokonaistarpeen perusteella.  

Viime aikojen sateet ovat aiheuttaneet hulevesien tulvimista Keskuskoulun eteläisen siiven alemman 

sisäänkäynnin edessä sekä jätevesiviemärin kautta Cuplikseen. Todettiin, että kaupungin toimintojen 

riskinarvioinnissa voitaisiin tarkastella hulevesikarttoja ja arvioida ennakkoon toimenpiteiden, kuten 

korkeampien kynnysten tarvetta.  

Sisäilmaryhmän seuraava kokous pidetään 14.10.2021 klo 14:00 


